
                                                                                                                                                   

Bestyrelsesmøde REE Golfklub 9-10-2023 kl. 17:00 i klubhuset. 

Tilstede: Kjeld Birch, Jørgen Nordentoft, Jan Stampe, Nils Rohde, Henrik Hansen, Winie Hillemann og Erland 
Kongsdal Pedersen.  
Gæst: Mette Schjønning. 
Referent: Erland Kongsdal Pedersen 
 

REFERAT: 
 
1. Generel info v/ Formanden 
KB/JN/MS har afholdt møde med REE Holding og havde et godt møde. Der blev talt om den udvendige 
vedligeholdelse på bygninger og drivingrange, samt broen ved hul 11. MS rykker for tilbagemelding. 
Ladestandere til el-biler er nu på vej. 
Frivillig dag på banen er aflyst. I stedet forsøges iværksat et frivilligt udrykningskorps, som bl.a. kan fjerne 
grene på banen efter storme. Efterlysning i næste nyhedsbrev. 
Insekter på banen lokker mange fugle til, som kradser op i græsset. Dialog med Ole er i gang. 
Banen står fint til trods for den sidste tids megen regn. 
 
2. Opfølgning på referat fra sidste møde.  
Vi har rykket for en dialog med Å-lauget. 
Vi afventer tilbagemelding fra anden klub vedr. styring af adgangen til simulator. MS følger op. 
Flere nye sponsorer er på vej. JS. 
 
3. Status økonomi.  
JN gennemgik årets regnskab indtil dato.  
Greenfee indtægter følger budgettet, mens boldsalg og buggy udlejning halter lidt efter. 
Buggy leasingaftaler udløber snart og JN følger op på det. 
JN indhenter tilbud på nye rangebolde. 
Alt i alt er der ro og styr på økonomien. 
Vi er p.t. 803 medlemmer. 
 
4. Markedsføring og kommunikation. 
Nyhedsbrev udsendes ultimo oktober.  
 
5. Administration og sekretariat:  
Hvide striber på p-plads bør opmales. KB/MS undersøger løsninger. 

6. Orientering fra/om udvalg. 
Match for frivillige hjælpere er afholdt. 
DGU juniorturnering finder sted 18/5 på vores bane. 
Forslag om rent herrehold i Danmarksturneringen drøftet. 
NR undersøger behovet for antal hold i Regionsgolf. 
Klubmesterskaber finder sted i september. 



 
 

7. Årshjul + ad hoc emner. 

JS har indhentet tilbud på TrackMan på driving range. 

Det er et meget dyrt projekt og vi undersøger evt. alternativer. 

JS fremlægger et oplæg til Formandsmødet 13/11. 

Manual for logoer udsættes indtil videre. NR/WH. 

Forslag til opbevaring af lånebags blev diskuteret og vi arbejder videre med projektet. WH. 

KB/JN deltager i DGU regionalmødet. MS tilmelder. 

KB deltager i årsmødet i Nordic Golf Circle. 

TV Nordkysten laver interviews med junior/ungdomsholdet m.fl. på torsdag. 

8. Eventuelt. 

Møllepigerne forsøger at få et hold op at stå til Golf-fitness, som skal finde sted januar til marts.  

MS indkalder til Formandsmødet. 

 

Næste bestyrelsesmøde mandag d. 13. november 2023 kl. 17:00. 

Formandsmødet finder sted samme dag kl. 19:00. 

 

 

 


